
CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE 
RAADSVOORBEREIDING VAN 05 (voortgezet op 07) JANUARI 2016
Aanwezig:
Leden: 
CDA Th. van Heese, H.J.M. Koelman, I.C. Vink-Albrecht, L. Kranenburg (plv.)
VVD C.C.J. Breed-Vlaar, H. Mikkers
D66 F.J.M. Duits, H. van Dijk en S.J. Bier
GroenLinks G.M.M. Wehkamp
PvdA D. Kerkhoff

Bestuurders: P.J. Heiliegers, B.A. Graal, R. van Haeften en W.E. Westerman
Voorzitter: R.P. van Schie
Griffier: N.S. Voogd

1. Opening en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering. Hij deelt mee dat de heer H. Mikkers de afwezige heer 
H. Werner vervangt. Er is een inspreker bij agendapunt 17.

2. Vaststellen van de agenda
De commissie stelt deze gewijzigd vast.
Agendapunt 8 wordt aangemerkt als B-stuk (overleg met het college). Op voorstel van de 
voorzitter bespreekt de commissie na het inspreken (agendapunt 6) meteen agendapunt 17.

3. Vaststellen van de conclusies van de vergadering van 01 december 2015
De commissie stelt de tekst ongewijzigd vast.

4. Lijst van moties en toezeggingen tot en met 15 december 2015
De leden Bier (D66), Vink (CDA), Mikkers (VVD), Wehkamp (GroenLinks) en Koelman (CDA) 
hebben vragen; wijzigingen worden (door de griffier) verwerkt.
Wat betreft punt 22 zal de heer Duits de informatie uit een mailcontact met VRK aan de 
burgemeester ter hand stellen. 
Wat betreft punt 29, zegt wethouder Westerman toe dat de waarschuwingsborden voor het 
gevaarlijke wegdek voor fietsers van de Lage Dijk geplaatst zullen worden. 

5. Rondvraag
De leden Wehkamp (GroenLinks), Kerkhoff (PvdA), Van Dijk (D66), Bier (D66), Breed-Vlaar 
(VVD), Koelman (CDA) en Duits (D66) stellen vragen. 
Burgemeester Heiliegers zegt een evaluatie van de containerbrand nog niet te hebben 
ontvangen en zal bezien of meer aandacht voor de plek bij het surveilleren kan worden 
meegenomen. Of het wisselen van de kleuropstelling van per plek van afvalcontainers 
(Halfweg afwijkend?) mogelijk een vergissing is, zal wethouder Graal navragen bij 
Meerlanden. Hij zegt toe na te gaan hoe het staat met het witte hek dat groen moet worden 
(Lage Dijk 12; handhaving).
De start van het handhaven van buiten de stalling (rekken) geplaatste fietsen bij NS- en 
busstation, is afhankelijk van het vinden van een locatie waar meer fietsen kunnen worden 
gestald (kant Zwanenburg; in rekken). Die is nog niet gevonden, aldus wethouder 
Westerman. 
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6. Spreekrecht
Inspreker (bij agendapunt 17): De heer De Knegt (adviseur bij het Platform Dorpshuizen NH). 
Hij spreekt in namens de Werkgroep Dorpshuis Spaarndam en geeft een korte toelichting op 
het Plan van aanpak DC Spaarndam (agendapunt 17). Hierna bespreekt de commissie eerst 
agendapunt 17 (zie aldaar).

A-stukken

7. Voorstel tot herbenoeming lid gemeentelijke monumentencommissie

De leden Duits (D66) en Wehkamp (Groenlinks) hebben vragen / opmerkingen. 
Na bespreking concludeert de voorzitter dat de commissie de raad adviseert conform het 
voorstel te beslissen in de raadsvergadering van 26 januari 2016 (als hamerstuk).

8. Eindrapportage / evaluatie knelpuntenbudget 2015

De leden Koelman (CDA), Van Dijk (D66), Mikkers (VVD), Kerkhoff (PvdA) en Van Heese 
CDA) hebben vragen / opmerkingen.
Burgemeester Heiliegers zegt toe een financieel overzicht te laten maken van bestedingen 
en inkomsten in het gehele jaar (een optelsom van alle tweemaandelijkse overzichten die 
aan de commissie werden verstrekt). De notitie Knelpuntenbudget 2016 komt volgende 
maand aan de orde.

Na bespreking stelt de voorzitter vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 26 januari 2016 (als een te bespreken punt).

9. Voorstel deelprojecten ´Hartje Spaarndam´

Bij het vaststellen van de agenda werd besloten hierover te overleggen (een B-stuk) en 
vooralsnog geen advies uit te brengen aan de raad.
De leden Wehkamp (GroenLinks), Van Heese (CDA), Kerkhoff (PvdA), Mikkers (VVD), Duits 
(D66) en Breed-Vlaar (VVD) hebben vragen / opmerkingen.
Onbekend is welke sluitingsdatum de Stichting Leefomgeving Schiphol stelt voor plannen. 
Op verzoek van de commissie worden de plannen “zo laat mogelijk” ingediend; eventueel 
“extra” tijd benutten voor draagvlak en kwaliteit. Burgemeester Heiliegers merkt op dat 
uiteindelijk de gemeenteraad besluit tot indienen (met de financiële onderbouwing).
Afgesproken wordt de commissie- en raadsleden in een afzonderlijke bijeenkomst nader te 
informeren over de planvorming tot nu toe (incl. de maquettes)(Opm.: Op 19-01-2016).

De voorzitter rondt de bespreking af. Het onderwerp komt terug (als A-stuk) zodra de voor 
een raadsbesluit noodzakelijk informatie beschikbaar is.

10. Voorstel tot een afwijkingsprocedure bestemmingsplan Spaarndam-Oost, geen 
verklaring van geen bedenkingen noodzakelijk (relatie met Hartje Spaarndam)

De leden Van Heese (CDA), Breed-Vlaar (VVD), Kerkhoff (PvdA), Duits (D66) en Vink (CDA) 
hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat een meerderheid van de commissie nog niet is overtuigd van de 
noodzaak in het proces nu al een ruimtelijk relevant besluit te nemen èn mandaat te geven. 
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Na het verstekken van informatie (zie punt 9), verder over spreken. De commissie houdt het 
onderwerp aan en schuift het door de vergadering van 2 februari 2016. Zij brengt nu geen 
advies uit aan de raad.

11. Voorstel tot afgeven ontwerp-verklaring van geen bedenkingen aanleg gasleiding 
naar gasontvangststation Wethouder van Essenweg

De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 26 januari 2016. De commissie adviseert de raad conform het collegevoorstel te 
beslissen (als hamerstuk).

12. Voorstel tot vaststellen ontwerp-beleidsregel afwijking bestemmingsplan voor 
strijdig gebruik van recreatieverblijven in noodsituaties

De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 26 januari 2016. De commissie adviseert de raad conform het collegevoorstel te 
beslissen (als hamerstuk).

13. Voorstel Parkeerbeleid Halfweg Zuid

De leden Bier (D66), Van Heese (CDA), Kerkhoff (PvdA) en Mikkers (VVD) hebben vragen / 
opmerkingen.
De commissie mist in het Beleidsplan een aantal uitgangspunten en detailvoorstellen die zij 
noodzakelijk acht voordat verder kan worden gesproken over dit onderwerp. Detaillering is 
noodzakelijk (en afgesproken in de raad). De commissie schort de bespreking op.
Na schorsing concludeert de voorzitter dat de commissie en wethouder het eens zijn over 
het procedurevoorstel van D66: fracties kunnen voor 11-01 09.00 uur hun voorstellen/kaders 
mailen naar de wethouder (college), welke hij (laat) verwerken. Het gewijzigde stuk gaat 
uiterlijk 26-01 naar de commissie en deze spreekt er verder over op 2 februari 2016. 

Wegens het late tijdstip schorst de voorzitter de vergadering tot donderdagavond 
19.30 uur.
De voorzitter heropent de vergadering op 7 januari 2016, 19.30 uur. 

14. Voorstel tot het vaststellen van de welstandsnota 2015

De leden Kerkhoff (PvdA), Van Heese (CDA) en Bier (D66) hebben vragen / opmerkingen.
Op de vraag over 2.25m1 van schuttingen (in relatie tot de 2.00m1 in het Burgerlijk Wetboek) 
antwoordt wethouder Graal dat 2,25m1 ook al in de vigerende Welstandnota staat en –zeker 
gelet op de steeds langer wordende Nederlander- ook niet op problemen stuitte. De 
standaardhoogte is 2.00m1, voor een hogere is een vergunning nodig, waarbij de Welstand 
tot 2.25m1 geen belemmering oplevert. De commissie ziet geen redenen tot een wijziging. 
Wat betreft handhaving van “langzaam voortschrijdende” afwijkingen van Welstandsregels, 
wordt bij constatering gehandhaafd, aldus wethouder Graal.

De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 26 januari 2016. De commissie adviseert de raad conform het collegevoorstel te 
beslissen (als hamerstuk).
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15. Project Riolering Kanaalweg, voorstel beschikbaar stellen krediet

De leden Van Dijk (D66), Breed-Vlaar (VVD) en Kerkhoff (PvdA) hebben vragen / 
opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 26 januari 2016 (vooralsnog als bespreekstuk).

B-stukken

16. Evaluatie integriteit politieke ambtsdragers

De leden Wehkamp (GroenLinks), Van Heese (CDA), Mikkers (VVD), Bier (D66) en Kerkhoff 
(PvdA) hebben vragen / opmerkingen.
Burgemeester Heiliegers zegt toe het Plan van Aanpak voor de ambtelijke organisatie via de 
ter informatie aan de commissie te zenden (zodra vastgesteld door college; via C-stukken).

De voorzitter concludeert dat de commissie kennisneemt van het stuk en instemt met de 
voorgestelde aanpak voor politieke ambtsdragers (te beginnen met thema-avond 04-02).

17. 2015-11-11 Mail - brief college 11-11-2015 nr 3312 aan bestuur dorpscentrum 
Spaarndam / met Plan van aanpak DC Spaarndam

De CDA-fractie leidt het onderwerp in. De leden Breed-Vlaar (VVD), Kerkhoff PvdA), Van Dijk 
(D66) en Van Heese (CDA) hebben vragen / opmerkingen.
De commissie neemt kennis van het plan van aanpak en stelt vast dat het bestaan van een 
dorpshuis onderdeel is van 1 van de 10 punten kernwaarden fusie.

18. Rapportages knelpuntenbudget personeel (conform punt 10 Lijst van toezeggingen 
c.a.)

De leden Koelman (CDA), Van Dijk (D66), Mikkers (VVD) en Kerkhoff (PvdA) hebben 
vragen / opmerkingen.
De voorzitter concludeert dat de commissie het stuk verder voor kennisgeving aanneemt.

19. 2015-10-28 Mail weth Graal - MARAP II 2015 GBKZ_S_2015057329_46

De CDA-fractie leidt het onderwerp in. De heer Koelman (CDA) heeft een vraag / opmerking.
Wethouder Graal antwoordt dat cijfers over de gevolgen van WOZ-bezwaren, pas in het 
eerste kwartaal 2016 volledig bekend zullen zijn. 
De voorzitter concludeert dat de commissie het stuk verder voor kennisgeving aanneemt.

20. Samenwerkingsverbanden (vast agendapunt; zie overzicht mededelingen van 
collegeleden)

De leden Bier (D66), Kerkhoff (PvdA) en Van Heese (CDA) hebben vragen / opmerkingen. 
De wethouders Westerman en Van Haeften antwoorden. Wethouder Westerman herhaalt dat 
hij de antwoorden op in de vorige vergadering(en) gestelde (en gemailde) vragen van de 
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heer Bier (D66) gereed heeft, maar deze in het college brengt en dan richting de commissie / 
dhr. Bier gaat zenden (incl. antwoord op vraag 5).
Wethouder Van Haeften zegt toe de uitnodiging van het MRA-congres op 18-2 aan de raads- 
en commissieleden te zenden (via de griffier).

De commissie neemt overigens de mededelingen voor kennisgeving aan.

C-stukken

21. Stukken ter kennisneming: gelegenheid voor politieke vragen over toegezonden C-
stukken.

De leden Wehkamp (GroenLinks), Breed-Vlaar (VVD) en Van Dijk (D66) hebben vragen / 
opmerkingen. 
Wethouder Westerman antwoordt dat het harmoniseren van vermogensnormen naar het 
niveau van de participatiewet in onderzoek (opgepakt) is. Hij komt daarop terug. 

22. Sluiting
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 02 februari 2016,

De griffier, de voorzitter, 

N.S. Voogd R.P. van Schie
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